
 

 

Røjlevangens Grundejerforening  
 
Referat fra ekstra ordinær generalforsamling torsdag den 24. november 2022. 
 
Sted: Kulturhusene 12, 2630 Taastrup. 
Tidspunkt: kl. 19-21.45. 
Til stede: 25 grundejere. 
Antal stemmeberettigede: 27 (2 fuldmagter). Se bilag 1 for deltagerliste. 
 

1. Velkomst 
Martin Egelund Olsen (R116) bød velkommen. 
 

2. Valg af dirigent 
Ingen deltagere på generalforsamlingen meldte sig og gav derved dispensation til at Sandra Fabricius 
(R156), fra bestyrelsen påtog sig rollen.  
 

3. Valg af referent 
Ingen deltagere på GF meldte sig og gav derved dispensation til at Katrine Ansbøl (R88) påtog sig rollen. 
 

4. Valg af 2 stemmetællere.  
Jette Dybdal-Kaimer (R166) og Ingermarie Steenbjerg Olesen (R126) meldte sig og blev valgt. 
 

5. Valg af et bestyrelsesmedlem. 
Ingen ønskede at stille op til en bestyrelsespost. 
 
6.Valg af 1 suppleant til bestyrelsen. 
 Simone Lilja (R86)blev valgt uden modkandidater.  
 
 7.Valg af 1 revisor. 
Grundet et dødsfald skulle der vælges en ny revisor, da foreningen skal have to revisorer. 
Ingermarie Steenbjerg Olesen(R126) ville gerne forfremmes fra sin revisorsuppleantpost og da der ingen 
modkandidater var blev Ingermarie valgt. 
 
8. Godkendelse af regnskabet for 2021. 
Grundet dødsfald fra foreningens tidligere kasserer Ove Drygaard har Martin Egelund Olsen (R116) på et 
tidligere bestyrelsesmøde ved ny konstituering overtaget kassererposten og dermed hans opgave at 
fremlægge årsregnskabet for 2021. 
Der var ingen spørgsmål til regnskabet. 
Martin svarede på de af revisionen skriftlig fremsendte kommentarer til regnskabet. 
At regnskabet er lavet ud fra de fakturaer der har været tilgængelige samt bankpåsteringerne og at 
foreningen har fået en konto mere, så regnskabet er opdelt i de tre hovedområder, Driften, Vejfonden og 
Antenneforeningen som foreningen består af. 
Årsregnskabet stemte. 
Regnskabet blev godkendt. 
 
9. Budget for 2023. 
Martin ønskede budgettet godkendt allerede nu, da chancen var der og ikke først på gf til april 2023. 
Dette skyldes en nødvendig stigning i det samlet kontingent. 
Der var ingen spørgsmål til budgettet, men Martin fremhævede at stigningen skyldes de stigende elpriser. 
I Vejfonden forventes det, at projektet med opkørslerne, udskiftning fra Hulsteen til Holmegårds Steen 
genoptages og derfor en stor udgiftspost i budgettet. 
Kontingentstigningen gælder fra næste betaling og er på 855 kroner. 
Budgettet blev godkendt. 
 
10. Deklarationerne. 
 Alle ændringsforslag til deklarationer blev stemt igennem inkl. nogle enkelte tilføjelser, der kom på mødet.  

- Deklarationerne vil nu blive renskrevet og efterfølgende tinglyst. 



 

 

Se stemmefordelingen ved hver enkelt paragrafændring i bilag 2.  
 
11. Evt. 
- Jeannette Korre (R148): Hvad kan bestyrelsen gøre i forhold til ikke vedligeholdte 

rammeværk/bjælke? Bestyrelsen kan ikke gøre andet end at opfordre til at rengøre og vedligeholde. 
Bestyrelsen modtager gerne konkrete klager og giver en påtale overfor den enkelte husejer. Men 
ønsker ikke at være unødige politimænd.  

- Hæk der ikke er vedligeholdt – samme procedure som ovenfor.  
- Fjernvarme. Rør og materialer der er efterladt i krybekælderen – bestyrelsen havde på forhånd bedt 

om at fjerne rør stumper mv. men kommunen ønsker ikke at handle på den kritik.  
- Martin Egelund Olsen (R116), Parkering 

o Update fra kommunen: Kristina Andreasen fra Høje Taastrup kommune ang. parkeringen på 
det første stykke af stamvejen, altså ude fra den store Røjlevange og ind til de to første 
stikveje. Vi kan ikke få sat parkering forbudt skilte op, da det er lovligt at parkerer på stykket 
hvis køretøjets er deromkring de 3 meter i længden. Parkeringsvagterne har målt op og lige 
de små modeller, så som Folkevogn Up, Ford Ka og i den størrelse kan lovligt parkere der, 
så derfor kan man ikke sætte skilte op. 

- Anders Simonsen (R158) /Esben Rasmussen (B26) opmærkning på Baunevejens hovedvej, som 
markerer hvor man ikke må parkere ønskes optegnet igen. 

- TDC sætter container op 1.dec. og graver fiber ned  
- Store træer på stien ved røjlevangen – kan bestyrelsen kontakte kommunen ift. at få træerne 

beskåret – Martin kontakter kommunen. 
o Update: kommunen beskærer træerne efter gældende regler for træbeskæring.  


